
 Protokoll fört vid möte med styrelsen i    
……………….Kulturarv Marieholm ekonomisk förening. 
     26/4 2023 KL.18.00    

 

Sture Jonsson                SJ Närv Annika Särnmark                  AS      Närv 

Joachim Ling                   delvis Närv Berit Pettersson                   BP Närv 

Lage Bard                      LB Närv Anders Hermansson - 

Karl-Gunnar Sandström KGS Närv Anders Bard Närv 

Lars Magnusson - Berit Skärfve Gullbrand      BSG Närv 

    

    

1. Sture Jonsson   öppnade mötet. 

2. Dagordningen godkändes 

3. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justerare: Annika Särnmark 

5. Ekonomi: Ekonomin i balans. 

6. Ärenden; Från föregående möte: Röjningshjälp av Sydved på saxhytteleden. 

Bänkar med bord längs leden behöver bytas ut. KGS fick uppdrag att kolla 

priser, hög kostnad. Förslag att inköpa en ny och reparera de minst dåliga. De 

sämsta kasseras. Belysningen i smedjan skall bytas, ingen tidplan från Elajo. 

Den nyinköpta bildskärmen(TV) skall monteras på bortre kortväggen i 

fabriken, görs innan hantverkskafee´t öppnar i juni. 

7. Ärenden; Reparationer i fabriken behövs KGS tar kontakt igen med 

fastighetschefen. Jutan fråga Ågårds Bygg om de kan byta de bärande delarna. 

Officiell invigning av museumet blir den 5/7 reservdag 12/7. Inbjudes Brittt-

Mari Börjesgård, Bo Ejenfors och deras efterträdare. Thomas Svenningsson 

samt Gnosjö Kommunens repr.  

8. Information: Arbetsgruppen på Hyltens kommer hit på besök den 23 maj kl 

17,00, ca 20 pers. Den renoverade Marieholmsspisen är på plats. 

Hantverkscafeét är öppet 2/7 t.o.m 13/8, onsdag o söndag. Önskemål att 

smedjan kunde vara öppen för visning tre gånger under perioden, 

Nästa möte: 15/6 kl 18,00.         Mötet avslutades av Sture Jonsson     

Sekreterare K-G Sandström   Justeras Annika Särnmark 


